

	K	=3	tanigi
71	ZA	MEE	R
	RENT	ACAR	

The state of the s	minus man mango	Dhs	Fils	yet rou bowelle a
ALZAMEER RENT A CAR	Company Card Declared Card Declared Card Declared Clarege	1000+	98.1 00	GRA fip and no ast a a swide and no act p
No. 14333	RECEIPT VOUCHER	- P1 D	ate 23/02/	تاريخ كالإن
Received from Mr./ Ms./ M/s.	Negal Saleh		CDIA 102	استلمنا من السيد/ السادة
Rental Agreement No	Vehicle Type SuZlikel وقم عقد الإدم	Vehicle نوع السيارة	Reg. No316	تــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
Amount	Trousand an 14t	(GLD)	2000 (AB10) 2000	مبلغمبلغ
Cash / Cheque No.	Bank النقد / الشيك رقم	100	Date بنك	تارىخ
Being Paid for	antat		, mot	التي تدفع لل
Payt. Credit Card	103119		Exp. Date	

............Exp. Date التاريخ............................... Date مقدم قيمة مخالفة مرورية............

توقيع العميل Customer's Sign

Rent is not Refundable. All cheques are subject to realization.

Fine deposit will be refunded after 30 days from off hiring vehicle by cheque only Customer Confirm and Declare that there is no deposit refund without original receipt. AED 250 will be charge in case receipt is lost for the admin fee of accounts verification and issuance of duplicate Receipt.

AED 50 will be deducted from deposit refund in case the deposit paid through cheque or card. I hereby authorize and instruct ALZAMEER AR RENTAL to Debit my card against rent ik fine and charges occur during my usage or a closure of contract

I have read the terms and conditions. Schedule of charges and undertaking on the back side and agreed

توقيع العميل مبلغ التأجير غير مسترد سيتم التحقق من الشيكات سيرد مبلغ التأمين بعد 30 يوم من ارجاع السيارة الشرك فقط أكد وافر العميل بانه لن يسترد مبلغ التامين من غير أبر أز نسخه الايصال الأصلية وقت الاسترداد. سيتم دفع غرامة قدر ها 250 در هم في حالة فقدانه نسخة إيصال العميل، وذاك كمصاريف در هم 50 سيتم خصمها من مبلغ التأمين المستردة في حالة مكان السداد عن طريق شيك أو كارت ائتمان. أبهذا أوجه وافوض الزمير لتأجير المبيارة بأن تخصم من كرت الانتمان الخاص بي أي مبلغ ايجار. سالى مخالفات ضرورية او اي مصاريف ناشئة خلال استخدامي للسيارة. لقد قرأت الشروط والأحكام. جدول الرسوم على الظهر وانفقاً عليه

Office No.10 MZ, Princess Cars Building, Next to Oasis Center - Al Quoz 1 - Dubai - United Arab Emirates Name of the Card: Credit Card Card No. **Expiration Date** Phone Number Billing Address City, State, Zip: RA or Invoice No, (If known): Amount to be Charge (If

By signing this form I authorize Hiree to charge my card on daily basis as per the usage salik, fines, rent, damage and any charges as per the agreement and schedule of charges I am also aware that due to delay in Salik/Traffic Violation updates in system, the same charges can be would be charged later after the closure of contract also. I indemnify the hiree against any payment as i have made this payment on behalf of hirer, and also confirm that refund will be given to the hirer via cheque/western union only.

Name:-	77.57		
Date: —			

05 286 699 27

Signature:



Dhs /	Fils	Allowed per day
1000/-	861	One CHA Harrie ou est

ALZAMEER	May for grade 1000/ - Pet - One broadward no soil in right
No. 12992 RECEIPT VOU	CHER Date. 20 220 500
Received from Mr./ Ms./ M/s.	استلمنا من السيد/السادة / السادة / السا
Rental Agreement No Vehicle Type رقم عقد الإيجار	ت جيل السيارة. رُقَم بالرارة المعالمة Vehicle Reg. No. العيارة السيارة السيار
Amount DNe Flouse	and so was well as a second so well as a secon
Series, MERCIDES 10000 April 10380	قاريخ
Bank النقد / الشيك رقم	Suyah Sujiy Capaci 2500 125 2625
Being Paid for	التي تدفع لل
Payt. Credit Card	Exp. Date
Purchase Code رمز التفوير ض المسبق	إنتهاء التاريخExp. Dateرمز شراء
تيمة مخالفة مرورلية	1.575/KM 0.075 1.575/KM
Traffic Fine Cash Deposit	MG 360 MG 350 Lancer LOKM 0.075 1.575 KM Varie
Received By دوفيع المستلم	Customer's Sign ووقيع العميل دويونيع العميل
Rent is not Refundable. All cheques are subject	توقيع العميل
to realization. Fine deposit will be refunded after 30 days	بلغ التأجير غير مسترد سينم النحقق من الشيكات
from off hiring vehicle by cheque only Customer Confirm and Declare that there is no	سير د مبلغ التأمين بعد 30 يوم من ارجاع السيارة الشرك فقط
deposit refund without original receipt. AED	
250 will be charge in case receipt is lost for the admin fee of accounts verification and issuance	كد وافر العميل بانه لن يسترد مبلغ التامين من غير ابراز نسخه الإيصال الأصلية وقت الاسترداد.
of duplicate Receipt.	يتم دفع غرامة قدر ها 250 در هم في حالة فقدانه نسخة إيصال العميل، وذاك كمصاريف
AFD 50 will be deducted from deposit refund	
in case the deposit paid through cheque or card.	هم 50 سيتم خصمها من مبلغ التأمين المستردة في حالة مكان السداد عن طريق شيك أو كارت انتمان.
I hereby authorize and instruct ALZAMEER CAR RENTAL to Debit my card against rent	هذا أوجه وافوض الزمير لتأجير المبيارة بأن تخصم من كرت الانتمان الخاص بي أي مبلغ أيجار
salik fine and charges occur during my usage or	والمرابع والوص الرافير للمجير المعجر و بال تحصم من درت الإللمان الخص بي اي مبلغ البجار.
a closure of contract	الى مخالفات ضرورية او اي مصاريف ناشئة خلال استخدامي للسيارة.
I have read the terms and conditions. Schedule of charges and undertaking on the back side and	
agreed	. فرأت الشروط والأحكام. جدول الرسوم على الظهر واتفقنا عليه 👔
	100 1 This I William And Emirates
Office No.10 MZ, Princess Cars Building, Next to O	Dasis Center - Al Quoz 1 - Dubai - United Arab Emirates
Name of the Card:	200 100 250 100 000 100 100 100 100 100 100 100 1
Credit Card Card No.	Daily ONEO, 1750' 87.5 1877.5 V.2700' 113.5 1-5
Expiration Date Phone Number	THE ROLL WILLIAM STATE OF THE S
Billing Address	The state of the s
City, State, Zip:	A CONTRACTOR OF THE PARTY OF TH
RA or Invoice No, (If	any to so use a selection of 1 and older
known):	and they was hardwines you have many somethy assent son on the
Amount to be Charge (If	Constitution and the second se

By signing this form I authorize Hiree to charge my card on daily basis as per the usage salik, fines, rent, damage and any charges as per the agreement and schedule of charges I am also aware that due to delay in Salik/Traffic Violation updates in system, the same charges can be would be charged later after the closure of contract also. I indemnify the hiree against any payment as i have made this payment on behalf of hirer, and also confirm that refund will be given to the hirer via cheque/western union only.

Name:-Date: -Accounts: 05 286 699 27

Signature: -